

ILO STAFF UNION

Publication:

[link](#)

SU/AGM/2023/2/D.4

5 October 2023

ANNUAL GENERAL MEETING SECOND SESSION

5 October 2023

Appointment of Auditors

The Staff Union Committee wholeheartedly thanks the members of the Auditing Commission (namely Cléry Begue, Daniel Rojas and Christine Ecuillon) for the work they have accomplished during this exercise which covered the period 1 January – 31 December 2022. It notes that all three members are not continuing in this role, and takes this opportunity to thank them for all their hard work over the years and wish them well in their future endeavours.

The Annual General Meeting has received nominations from the following candidates:

Olivier Chaillet
Sylvain Delaprison
Stéphane Guyot

so would like to propose them as auditors for the financial exercise for 2023.

SYNDICAT DU PERSONNEL DE L'OIT

Publication:

[link](#)

SU/AGM/2023/2/D.4

5 octobre 2023

ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE DEUXIÈME SESSION

5 octobre 2023

Nomination des vérificateurs aux comptes

Le Comité du Syndicat du personnel remercie chaleureusement les membres de la Commission de vérification des comptes (à savoir Cléry Begue, Daniel Rojas et Christine Ecuillon) pour le travail qu'ils ont accompli au cours de cet exercice qui couvrait la période du 1er janvier au 31 décembre 2022. Le Comité note que ces trois membres ne continueront pas à exercer leurs fonctions, et saisit cette occasion pour les remercier de leur travail acharné au cours de ces années et leur souhaiter bonne chance dans leurs activités futures.

L'Assemblée générale annuelle a reçu les candidatures des personnes suivantes :

Olivier Chaillet
Sylvain Delaprison
Stéphane Guyot

et souhaite donc les proposer comme vérificateurs aux comptes pour l'exercice financier 2023.